
  
  

 

 

 

Interpellation: 
Till Ansvarigt regionråd 
 

Regionfullmäktige fattade den 13 februari beslut om konkretiserade 
målbild för Hälso- och sjukvården 2029 med minsta marginal. Det är 
med oro jag nu ser vittnesmål från personal i media som vittnar om att 
nyckelkompetenser säger upp sig och lämnar i besvikelse på grund av 
detta beslut. Många hör dessutom av sig till mig personligen och undrar 
om det är något jag kan göra. 
 
Det finns många saker som oroar en är att verksamhetschefen för 
akutmottagningen i Västerås varit tydlig med att man inte kan ta emot 
fler patienter innan den nya akutsjukhuset är inflyttningsklart. Risken 
är överhängande att vi tvingas stänga verksamheter i Köping långt 
tidigare än planerat. En stängning kommer leda till att ett redan 
ansträngt läge på mottagningen i Västerås förvärras ytterligare.  
 
Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga det ansvarigt regionråd:  
 
Känner du någon oro för utvecklingen vid sjukhuset i Köping? 
Vilka åtgärder planerar du att vidta för att stoppa den pågående 
personalflykten. 
Vilka åtgärder planerar du för att undvika orimliga konsekvenser för 
akutmottagningen i Västerås?   
 
Keneth Östberg (S) 


